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https://www.100test.com/kao_ti2020/635/2021_2022_2009_E5_B9_

B46_E6_9C_c84_635599.htm Directions: For this part, you are

allowed 30 minutes to write a composition on the topic Credit Cards

on Campus. You should write at least 150 words, and base your

composition on the outline (given in Chinese) below: 1)近年来越

来越多的大学生开始使用信用卡 2)分析产生该现象的原因 3)

针对大学生使用信用卡提出你的建议 我要高分 Credit Cards

on Campus

_____________________________________________________

__________________________

_____________________________________________________

__________________________

_____________________________________________________

__________________________ 行文思路 本题属于提纲式文字

命题。提纲第1点指出一种现象，提纲第2点要求分析产生该

现象的原因，提纲第3点要求针对该现象给出“我”的建议，

由此可判断本文应为现象解释型作文。 根据所给提纲，本文

应包含如下内容：描述大学生使用信用卡的现状.分析大学生

信用卡用户增加的原因.针对大学生使用信用卡提出“我”的

建议。 高分范文 Credit Cards on Campus In recent years, credit

cards have [1]gained more popularity among college students.

[2]With banks’ more focus on college market, [3]an increasing

number of college students have applied for a credit card and begun

to consume by it. [4]The following three factors can account for the



popularity of credit cards in college. [5]Firstly, a credit card provides

overdrawing service, [6]which is [7]a big attraction for those

students who have no much money for their domination.

[5]Secondly, a credit card can help release financial burdens on those

poor students, and [8]hence reduce the risk of their 0dropping

school for lacking money. [5]Besides, many banks make some

preferential policies on credit cards, like sending a gift, lowering year

cost. [7]Drawn by these policies, many college students apply for

credit cards. [5]As far as I am concerned, it is not a bad thing for

college students to own credit cards. [5]However, there is misuse of

credit cards among college students. Many students use credit cards

to buy luxurious things they don’t need really, and even some of

them owe a big credit cards debt. [5]Therefore, schools and banks

have responsibility to let college students learn how to use credit

cards properly. [9]Only in this way can college students enjoy really

the advantages of credit cards. 【亮点点评】 [1]“越来越流行”

。 [2]“随着”，介词。 [3]“越来越多的”。 [4]用于引出原

因。 [5]过渡衔接词语，使文章条理清晰、衔接紧密。

[6]which引导非限制性定语从句。 [7]表示“吸引”的两种不

同的方式，用词富于变化。 [8]“由此，因此”。 [9]“only 

状语”位于句首，引起句子部分倒装。 佳句临摹 1.佳句

：With banks’ more focus on college market, an increasing

number of college students have applied for a credit card. 临摹：随

着市场经济的快速发展，金钱在社会中扮演着越来越重要的

角色。

_____________________________________________________



______________________. 2.佳句： A credit card can help those

poor students pay their tuition and fees, and hence reduce the risk of

their 0dropping school. 临摹：一些同学希望通过社会实践提高

自己的能力，并由此来增加就业机会。 3.佳句：Drawed by

these policies, many college students apply for credit cards. 临摹：

在就业压力的迫使下，一些大学生开始自主创业。

_____________________________________________________

______________________. 【KEY】 1. With the rapid

development of market economy, money plays a more and more

important role in the society. 2. Some students hope to enhance their

practical abilities by attending social practice, and hence increase

their chances of employment. 3. Forced by employment pressure,

some college graduates begin to set up their own businesses. 为帮助

学员们有效备考，百考试题四六级考试新东方网

校(/cet4/wangxiao/)将推出该考试所有课程的辅导班。考生可

以随时报名参加学习，所有课程自付费之日起都可以随时随

地任意多次反复学习。直到当期考试结束后两周关闭，权威

专家进行24小时免费在线答疑，学员在学习中遇到的问题可

随时通过答疑室留言与专家探讨学习。我要报名gt. 报名咨询

热线：0731-88838860 88838861 88838862 看了本文的网友还看

了：2009年大学英语四六级备考在线课程推荐 09年英语四级

词汇资料下载辅导大全 2009年6月英语四六级语法题考点经典

总结 征服2009年6月大学英语四级考试的写作秘籍 2009年6月

英语四六级考试五大题型精辟解析 100Test 下载频道开通，各

类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


